
JEGYZŐKÖNYV 
 

KÉSZÜLT: 2011. augusztus 5-én, Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

soron kívüli, nyilvános ülésén. 

 

A TESTÜLETI ÜLÉS HELYE: A Városháza kisterme. 

 

JELEN VANNAK: Dr. Garay Rita polgármester, Takács Ferenc alpolgármester, Benyó Pál, 

Hovorka István, Varga András képviselők.   

 

IGAZOLTAN VANNAK TÁVOL: Dr. Kancsó János tanácsnok, Litauszki András, Malya 

György, Tuska Pálné, képviselők. 

 

TANÁCSKOZÁSI JOGGAL RÉSZT VESZ: Kvasznovszkyné Szilasi-Horváth Krisztina 

aljegyző. 

 

A jegyzőkönyvet vezeti: Héjja Bálintné ügyintéző. 

 

Dr. Garay Rita polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait, a köztisztviselőket, a 

határozatképességet megállapítja, az ülést megnyitja. Szavazásra bocsátja a napirendet.  

 

A képviselő-testület az alábbi napirend megtárgyalásával 5 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül egyetért: 

  Napirend: 
1. Egyebek 

 

 

1. Egyebek 
 

Takács Ferenc alpolgármester: Elmondja, hogy 2011. június 27-én a képviselő-testület 

döntött a Jankó János Általános Iskola és Gimnáziumnak a Szeged-Csanádi Egyházmegye 

fenntartásába történő átadásáról. Egyes pedagógusok erősen az egyház ellen voltak, akkor 

szóba került az, hogy amennyiben nem történik meg a Szeged-Csanádi Egyházmegye részéről 

az átvétel, az iskolában létszámleépítés várható. Az átadásra nem került sor. Javasolja a 

polgármester asszonynak, hogy vegye fel a kapcsolatot az igazgató asszonnyal, és mielőtt 

összeül a tantestület a 2011/2012-es tanév éves órarend összeállítására, célszerű lenne 

megbeszélni hogy hány fővel, milyen módon oldható meg a létszámleépítés ügye.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megígéri, hogy felveszi a kapcsolatot az igazgató asszonnyal 

és beszélni fog vele. Továbbá elmondja, hogy elsődleges költségcsökkentést a kollégium 

megszüntetésében látja, tekintettel arra, hogy 2-3 fő az, aki igényelné a kollégiumi ellátást. 

Ezzel a létszámmal nem gazdaságos az ingatlan fenntartása. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Elmondja, hogy a kollégium megszüntetése – mint 

költségcsökkentési lehetőség – eddig is szerepelt az igazgató asszony javaslatai között. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Elmondja, hogy ezzel kapcsolatban tavaly volt egy indítványa 

az igazgató asszonynak, akkor nem fogadták el, így a 2011. évi költségvetésben a teljes évre 

be van tervezve a kollégium működése. 



 

Takács Ferenc alpolgármester: Elmondja, hogy a normatív támogatáson felül több, mint 90 

millió forintot ad az önkormányzat az iskolának. Szeretné látni, hogy milyen lehetőségek 

vannak további költségcsökkentésekre. A kollégium bezárását támogatja, de ezen felül várja 

még a további javaslatokat. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Elmondja, hogy megkéri az intézményvezető asszonyt, hogy a 

lehetséges költségcsökkentéseket terjessze a képviselő-testület elé. Ezután megadja a szót 

Benyó Pál bizottsági elnöknek. 

 

Benyó Pál bizottsági elnök: Elmondja, hogy a 2011. évi költségvetésben meg lett szavazva a 
Komlós Településszolgáltatási Kft. által végzett tevékenységre 30 millió forint. Megkérdezi a 

polgármester asszonyt, hogy a 2011. július 31-ig járó időarányos rész - havi 2,5 millió forint - 

át lett-e utalva a Kft-nek, illetve melyek azok a számlák, amelyek nem lettek kifizetve? Erről 

szeretne kérni egy írásos kimutatást, hogy tisztán lássa a Komlós Településszolgáltatási Kft. 

valóságos pénzügyi helyzetét. Megérti azt is, ha az önkormányzatnak nincs pénze, csak 

legyen fehéren-feketén kimutatva a pontos elszámolás. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Megígéri, hogy megkéri Vantara Jánosné pénzügyi 

osztályvezetőt, hogy készítse el Benyó Pál bizottsági elnök részére az írásbeli kimutatást. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Egyetért Benyó Pál bizottsági elnök kérésével. A félreértések 

elkerülése érdekében támogatja azt a megoldást, hogy írásban legyen kimutatva a Kft. 

jelenlegi pénzügyi elszámolása.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Az elhangzott döntésekkel kapcsolatban nem kezdeményez 

ismételt tárgyalást.  

 

Mivel az ülésen több napirend, egyéb felvetés nem hangzott el, a polgármester a nyílt ülést 

ezzel berekesztette. 

 

Kmf. 

 

 

 

 dr. Garay Rita       Kvasznovszkyné  

 polgármester             Szilasi-Horváth Krisztina 

                aljegyző 

 


